

Coffee table with Ceramic Tiles by Robert and Jean Cloutier

Robert Et Jean Cloutier

€1,100 **SALE €900**

REF: 5866

Height: 41 cm (16.1")

Width: 100 cm (39.4")

Depth: 53 cm (20.9")



DESCRIPTION

<fr>

Dans les années 1960, Jean et Robert Cloutier collaborent avec la société parisienne RCF Rotin Contemporain Français pour créer cette rare table basse.

De forme rectangulaire, elle est composée d'une structure en rotin et bambou, accueillant un plateau agrémenté de baguettes de rotin et de carreaux de céramique tout en nuance de bleu et vert. Un bel exemple de collaboration entre deux domaines artistiques différents : la céramique et le mobilier en rotin, et une table qui viendra apporter un touche

bohème à tout intérieur déco.

Certificat d'authenticité disponible sur demande.

Circa 1960.

</fr>

<en>

In the 1960s, the French ceramic twin brothers Jean and Robert Cloutier collaborated with the Parisian company RCF Rotin Contemporain Français to create this rare coffee table.

Rectangular in shape, it is composed of a rattan and bamboo structure, hosting a top decorated with rattan strips and ceramic tiles in shades of blue and green. A beautiful example of collaboration between two different artistic fields: ceramics and rattan furniture, and a table that will bring a bohemian touch to any interior.

Certificate of authenticity available on request.

Circa 1960.

</en>